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Verslag Algemene Ledenvergadering 
d.d. 22 april 2022 
Locatie: Roeivereniging Berlagebrug, Weesperzijde t.h.v. nr.151 

Aanwezig: 

Ernestine Stoop (Voorz.) Saskia van Gelder 
Reinier te Groen (Bestuursl.) Jetta Menting 
Jeron Halewijn(Secr.&Penningm.) Pim Schoenmaker 
Rick Otjes Wyp Elgersma 
Ies Biekaart Lily Lorenz 

Jacinta van der Meer 
Ernestien Jensema (vz 
Buurtbehoud Weesperzijdestrook) 

Christine Degnaar  
 

1. Opening door voorzitter Ernestine Stoop (ES) 
2. Notulen vorige vergadering (zie pag 2 t/m 4) 

Deze worden goedgekeurd 
3. Jaarverslag secretaris Jeron Halewijn (JH) 

JH vertelt zich voornamelijk te hebben toegelegd op de nieuwsbrief: Deze is 7 keer 
verstuurd. Er doet zich een probleem voor omdat een aantal leden de nieuwsbrief 
niet ontvangt. Ies Biekaart biedt aan te helpen dit probleem op te lossen. 

4. Behandeling en vaststellen van de jaarstukken (financiën) 
JH behandelt achtereenvolgens de Balans en de Verlies- & Winstrekening. Er zijn 
geen vragen of opmerkingen.  
Hij heeft Herman Kossmann (GvAemstelstraat 7) en Henk Heijnen (Weesperzijde) 
gevraagd als kascommissie op te treden en verzoekt de ALV daarmee in te stemmen. 
De ALV gaat akkoord. De Kascie heeft de cijfers goedgekeurd en vervolgens vraagt JH 
aan de ALV in te stemmen met de jaarcijfers, wat de vergadering doet. 

5. Vaststellen contributie 
JH stelt voor de contributie niet te wijzigen en te handhaven op €10 per adres. De 
vergadering gaat akkoord. 

6. Vaststellen begroting 2022 
JH legt uit dat de begroting conservatief is opgesteld: Bij hetzelfde aantal leden dat 
zal betalen (80) zal er dus een gelijke contributieopbrengst zijn. Rick Otjes merkt op 
dat als de nieuwsbrief en dus de contributiefacturen beter verspreid worden, de 
opbrengst hoger kan zijn. De uitgaven zullen hoger zijn omdat is voorzien in twee 
ALV’s vanwege de aanpassing van de statuten. De begroting wordt goedgekeurd. 
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7. Statutenwijziging 
Toelichting van Reinier te Groen: Vier zaken zouden aangepast kunnen worden 
waarover de ALV een beslissing zou kunnen nemen: 
a. Art.10.3a: Rooster van aftreden: Elk bestuurslid wordt aangesteld voor de duur 
van 2 jaar en kan daarna worden herkozen. Dit moet aangevuld worden met: …en 
kan daarna nog maximaal twee termijnen worden herkozen. 
b. Art.10.3c: Bestuursleden moeten aftreden na bereiken leeftijd 70 jaar: Dit artikel 
kan uit de statuten. 
c. De formele naam van de vereniging is nu ‘Belangenvereniging 
Weesperzijdestrook’. In de plaats daarvan wordt ‘Vereniging Weesperzijdebuurt’ 
gebruikt.  
d. De Doelstelling van de vereniging: RtG zou dit met enkele leden ter hand nemen 
maar is daar niet aan toegekomen. 
JH legt uit dat over de punten 1 t/m 3 gestemd kan worden maar dat het quorum 
onvoldoende is en er dus een volgende vergadering uitgeschreven moet worden 
waarin het quorum statutair niet nodig is.  
Jetta Menting zegt dat je de statuten als geheel moet beoordelen en er niet zomaar 
enkele punten uit kunt halen. Christine Degenaar stelt dat dit op de genoemde 
punten wel mogelijk is. 
Er ontstaat discussie over de wenselijkheid van het opnemen van maximum 
termijnen van bestuursleden: de praktijk wijst uit dat het animo om deel te nemen 
aan het bestuur er vanzelf toe leidt dat de termijnen overschreden zullen worden. 
ES geeft aan dat de naamswijziging al in een eerdere ALV is goedgekeurd en dus niet 
nogmaals een goedkeuring behoeft. 
Ies Biekart concludeert dat er nog ten minste twee volgende ALV’s aan de 
statutenwijziging gewijd moeten worden omdat punt 4 niet tijdens deze ALV 
behandeld kan worden aangezien er nog geen nieuwe formulering gevonden is. 
Vooralsnog wordt over de eerste drie punten gestemd: De ALV stemt in meerderheid 
voor met dien verstande dat bij het rooster van aftreden (artikel 10 3A) een zin wordt 
toegevoegd waardoor de ALV de bevoegdheid krijgt in speciale gevallen van het 
maximum aantal termijnen af te wijken. 
Jetta Menting pleit ervoor om de statuten op de website van de vereniging te zetten. 

8. ES behandelt vervolgens buiten de agenda om enkele zaken die spelen in de buurt: 
- Voortgang herinrichting Weesperzijde 
- Tuintjes langs de waterkant 
- Verslag Kwartaaloverleg: Van onze vereniging deden ES en JH samen met 
bestuursleden van Noord mee aan het overleg. Er is een nieuwe gebiedsmakelaar en 
een nieuwe gebiedsmanager, resp. Stephany van Veen en Joost van der Klein. 
De nadruk van het bestuur van stadsdeel Oost zal komen te liggen op vergrijzing, 
lokale middenstand, milieu, energie-transitie en isolatie woningen. 
- ES meldt dat Alfons Stiphout (Organisator Weesperzijdefestival)) ophoudt met de 
organisatie van het Weesperzijdefestival en doet een oproep om je aan te melden 
als vrijwilliger. Saskia van Gelder vraagt of dit niet in de nieuwsbrief gedaan kan 
worden. Ies Biekart oppert in de nieuwsbrief een knop op te nemen waarmee 
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vrijwilligers zich kunnen melden. 
- het Weesperzijdefestival zal dit jaar op 24 september plaatsvinden. 

9. Voorzien in vacatures & 10. Toekomst vereniging 
Deze punten zijn gezamenlijk behandeld. 
Het huidige voorzitter, Ernestine Stoop, is sinds 2014 bestuurslid en wil aftreden. Het 
bestuur zoekt daarom een nieuwe voorzitter. Geen van de aanwezigen geeft zich 
hiervoor op. Lily Lorenz zegt dat dit van alle tijden is. 
Een oplossing zou kunnen zijn om de twee verenigingen die de belangen van de 
Weesperzijdestrook behartigen meer samen te laten werken. Hiertegen wordt 
geopperd dat ze toch wel erg verschillend zijn.  
Ook noemt ES dat van deze 351 leden hebben er 80 hun contributie betaald en dat er 
zelden een reactie komt op de nieuwsbrief. Kortom de betrokkenheid van de buurt is 
zeer klein. Lily Lorenz zegt dat in het verleden de vereniging eerder een slapend 
bestaan heeft geleid. 
Jetta Menting vraagt zich af of er niet een wervingsfolder geschreven kan worden. Dit 
wordt overgenomen en Saskia van Gelder zal hiervoor een opzet maken. De brief zou 
dan van de website gedownload kunnen worden. 

10. Rondvraag 
- Lily Lorenz: Is onze buurt eigenlijk aangewezen als Beschermd stadsgezicht? JH Ja 
maar met een lage status. Hij (JH) zal dit navragen bij de gebiedsmanager. 
- Pim Schoenmaker: Is er vanuit de gemeente-initiatief genomen om de wijk te 
vergroenen: Antw. Dit zou via zgn. platforms aangepakt kunnen worden. Voorts 
houden een aantal betrokken buurtgenomen zich onder de noemer Duurzame 
Gijsbrecht hiermee bezig. RtG zegt dat de verschillende subsidieregelingen erg 
belangrijk zijn bij vergroening. 
- Rik Otjes: Hoe zullen de verkeersstromen gaan lopen na de herprofilering? Antw. 
Dat is te zien op de ontwerptekeningen: De Wzijde wordt éénrichtingsverkeer en de 
toegang tot de Wzijde is uitsluitend via het Schollenbrugstraat en Marcusstraat. 

11. Buurtplatform: www.bit.ly/noodkreetbuurtplatformrecht 
12. https://www.wooninfo.nl/nieuws/2020/11/bewonersorganisaties-willen-

buurtplatformrecht 
13. https://www.gebiedsontwikkeling.nu/artikelen/zo-laat-je-een-buurtplatform-goed-

functioneren/ 
 


